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1. Precious stone has to be found and crafted  

寶石需要被找到雕琢





2.  Let Christ be the Living Stone craft us by the  
Holy Spirit
讓聖靈雕琢我們像基督活石





4 As you come to him, a living stone rejected by men 
but in the sight of God chosen and precious, 5 you 
yourselves like living stones are being built up as a 
spiritual house, to be a holy priesthood, to offer 
spiritual sacrifices acceptable to God through Jesus 
Christ.
彼前2:4 主乃活石，固然是被人所棄的，卻是被
神所揀選、所寶貴的。5 你們來到主面前，也就
像活石，被建造成為靈宮，作聖潔的祭司，藉著
耶穌基督奉獻神所悅納的靈祭。



3.  The Precious stones in New Jerusalem 

在新耶路撒冷的寶石 (Rev. 21:19-20) 



Is.賽54:10-12：「大山可以挪開，小山可以遷移，但我的慈愛
必不離開你，我平安的約也不遷移。這是憐恤你的耶和華說
的。

For the mountains may depart and the hills be removed, but my 
steadfast love shall not depart from you, and my covenant of 
peace shall not be removed,” says the Lord, who has compassion 
on you. 



Is.賽54:10-12：「大山可以挪開，小山可以遷移，但我的慈愛
必不離開你，我平安的約也不遷移。這是憐恤你的耶和華說
的。

你這受困苦、被風飄蕩不得安慰的人哪，我必以彩色安置你
的石頭，以藍寶石立定你的根基；又以紅寶石造你的女牆，
以紅玉造你的城門，以寶石造你四圍的邊界。」

For the mountains may depart and the hills be removed, but my 
steadfast love shall not depart from you, and my covenant of 
peace shall not be removed,” says the Lord, who has compassion 
on you. 

“O afflicted one, storm-tossed and not comforted, behold, I will 
set your stones in antimony, and lay your foundations with 
sapphires. I will make your pinnacles of agate, your gates of 
carbuncles, and all your wall of precious stones.
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